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Tilstede: Maja Solerød, Adrian Wold Hansen, Maria Bjørløw, Stein Phabian Strømme Eide, 

Tobias Lorentzen, Jens-Fredrik Huser Andersen, Siril Vibeke Strømberg, Kaja Kulsvehagen, 

Victoria Reiersen (vara, fikk stemmerett), Victoria Galåen (generalsekretær og referent).  

  



Sak 14-24/25 Godkjenning av innkalling og saksliste – V 

Vedtakssak  

Saksbehandler: Maja Solerød  

Bakgrunn  

Innkallingen til og foreløpig saksliste for det ekstraordinære sentralstyremøtet ble sendt ut 

til Sentralstyret, med Kontrollkomiteen og sekretariatet på kopi, 22.07.2024.    

Endelig saksliste med sakspapirer ble sendt ut 09.08.2024, innenfor fristen fastsatt i 

Sentralstyrets forretningsorden.    

Forslag til vedtak  

Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste.  

Vedtak 

Sentralstyret godkjenner innkalling og saksliste.  

  



Sak 15-24/25 Supplering av valgkomiteen – V 

Vedtakssak, p-sak 

Saksbehandler: Maja Solerød  

Bakgrunn  

Etter landsmøte 2024 valgte Kaja Pedersen å trekke seg fra vervet som leder av 

valgkomiteen. I etterkant av dette valgte også Noah Quan Olafsen å trekke seg som 

medlem av valgkomiteen, etter ønske om å stille til supplert leder av valgkomiteen.   

Etter §8 i vedtektene kan sentralstyret supplere inn medlem og leder av valgkomiteen, 

ettersom både leder og et medlem valgte å trekke seg. 

Vurdering  

Den 22.juli ble et søknadsskjema lagt ut på Humanistisk Ungdom sin facebookside og HU-

innsiden. Frist for å søke var 06.08.2024. Innen fristen kom det 3 søknader:  

• Noah Qvan Olafsen – supplert leder av valgkomiteen.   

• Sarah Forkner – supplert medlem av valgkomiteen.  

• Preben-Alexander Andreassen – supplert medlem av valgkomiteen.   

Av arbeidsutvalget deltok Maja og Maria under intervjuene med kandidatene. Hele 

arbeidsutvalget vedtok en innstilling til saken, basert på intervjuene og kunnskap om 

kandidatene.   

Diskusjon  

Møtet lukkes før saken behandles. Referat fra diskusjonen står i et eget P-referat, og 

offentliggjøres ikke.  

Forslag til vedtak  

Noah Qvan Olafsen suppleres inn som leder av valgkomiteen, Preben-Alexander 

Andreassen suppleres inn som medlem av valgkomiteen.  

Vedtak  

Noah Qvan Olafsen suppleres inn som leder av valgkomiteen, Preben-Alexander 

Andreassen suppleres inn som medlem av valgkomiteen.  

 

*Saksopplysning: Kontrollkomiteen må godkjenne suppleringen til sentralstyret, før de er 

endelig supplert inn.  

  



Sak 16-24/25 Europeisk ungdomsutveksling – V 

Vedtakssak  

Saksbehandler: Victoria Galåen og Kaja Kulsvehagen  

Bakgrunn  

15.-20. Juli var Victoria Galåen og Kaja Kulsvehagen på et kontaktseminar i regi av 

Erasmus+, sammen med ulike organisasjoner fra 15 land i Europa. Seminaret sin hensikt 

var at deltakerorganisasjonene skulle finne seg potensielle partnere man kunne 

samarbeide med om særlig ungdomsutvekslinger.  

Gjennom dette kontaktseminaret planla vi en potensiell ungdomsutveksling med en 

organisasjon fra Danmark, Høje-Taastrup Ungdomsskole, og en fra Malta, Studenti 

Attivisti. Begge organisasjonene er en del mindre enn Humanistisk Ungdom, og de 

jobber mest i sine lokalsamfunn. Det som er felles for alle tre er at alle jobber for at unges 

stemme skal bli hørt.  

Det er tenkt at Humanistisk Ungdom skal være vertsland, og at utvekslingen da foregår i 

Norge. Det betyr at det er Humanistisk Ungdom som er nødt til å sende søknaden til 

Erasmus+. Dette betyr ikke at Humanistisk Ungdom arrangerer dette alene. Det kommer 

til å være et samarbeidsprosjekt mellom alle de tre organisasjonene, og vi kommer til å 

gjøre vårt beste for å fordele arbeidet likt.   

Saksutredning 

For å gjennomføre en ungdomsutveksling, må vi sende inn en søknad til Erasmus+. Årets 

søknadsfrist er 1. oktober. Dersom søknaden innvilges, får vi dekket alle nødvendige 

kostnader for å gjennomføre utvekslingen, og det vil dermed ikke være noen økonomiske 

konsekvenser for organisasjonen.  

Den nåværende tittelen på utvekslingen er «Youth Changemakers», men dette jobbes 

enda med. Formålet med utvekslingen er å gi deltakerne mer kunnskap om hvordan man 

kan være aktivister. Vi ønsker å gjøre ungdommer tryggere på hvordan de kan gjøre sin 

stemme hørt, trene på hvordan man holder gode debatter og øve på å være gode ledere.   

Starten av august 2025 er perioden som passet best for alle parter, men dette er mulig å 

endre. Utvekslingen kommer til å vare i 7 dager, minus 2 reisedager, som gir 5 dager med 

opplegg. Det er anbefalt å ikke ha flere deltagere enn 45 stk. Derfor tenker vi å gå for 45 

plasser, hvor Humanistisk Ungdom kan fylle opp til 20 plasser på utvekslingen, fordi vi er 

en større organisasjon enn resten.   

Vurdering  

Dette vil være et svært lærerikt og givende tilbud for våre medlemmer. Humanistisk 

Ungdom ønsker at våre medlemmer skal kunne engasjere seg i politiske saker, og vite 

hvordan de kan jobbe for at deres tanker kan bli en realitet.   

Dette vil også gi HU erfaring i hvordan man kan samarbeide på tvers av organisasjoner, 

som senere kan skape samarbeid rundt politiske kampanjer, og mye annet. 

Det blir ikke en direkte økonomisk utgift for organisasjonen, men det vil likevel være en 

kostnad i form av at vi kommer til å bruke noe menneskelige ressurser på planlegging og 



gjennomføring.  

Tidspunktet for utvekslingen blir omtrent en måned etter sommerleir, men det er verdt å 

nevne at mesteparten av planleggingen av arrangementet vil måtte skje før søknadsfristen 

1. oktober i år.  

Debatt 

Tobias og Stein tar til orde for å si at de ønsker å være med i arbeidsgruppen fra 

sentralstyret.  

Det spilles inn at det er viktig at man tenker over egen arbeidsmengde, da dette blir et 

prosjekt som kommer på siden av øvrige oppgaver man har som sentralstyremedlem, og 

at man må ha tid og kapasitet til å gjennomføre det som forventes av en.  

Videre tas det opp at dette er en spennende mulighet for oss til å skape både nettverk og 

erfaringer rundt internasjonale samarbeid, som kan være verdifullt for oss å ha med oss 

videre. Dette er ikke humanistiske organisasjoner, men de kan gi oss erfaring som vi kan 

bruke på å samarbeide med mer relevante organisasjoner senere. Dette vil også være et 

godt og annerledes medlemstilbud.  

Tilslutt drøftes det også rundt om denne ungdomsutvekslingen kommer til å konkurrere 

med sommerleir, og hvordan arbeidsbelastningen vil være i perioden dette skal 

gjennomføres.  

 

Forslag fra Stein: Stein blir med i arrangørgruppen til sentralstyret.  

Forslag fra Tobias: Tobias blir med i arrangørgruppen til sentralstyret.  

Forslag til vedtak  

Sentralstyret stiller seg bak en ungdomsutveksling med Høje-Taastrup Ungdomsskole 

(Danmark) og Studenti Attivisti (Malta) i Norge sommeren 2025. Det nedsettes en 

arbeidsgruppe bestående av Kaja Kulsvehagen og XX fra Sentralstyret, samt 

representanter fra sekretariatet, som har ansvar for planleggingen og arrangeringen av 

utvekslingen fra Humanistisk Ungdom sin side.  

Vedtak  

Sentralstyret stiller seg bak en ungdomsutveksling med Høje-Taastrup Ungdomsskole 

(Danmark) og Studenti Attivisti (Malta) i Norge sommeren 2025. Det nedsettes en 

arbeidsgruppe bestående av Kaja Kulsvehagen og Tobias Lorentzen fra Sentralstyret, 

samt representanter fra sekretariatet, som har ansvar for planleggingen og arrangeringen 

av utvekslingen fra Humanistisk Ungdom sin side.  
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